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Rada Gminy Dominowo 

Protokół 6 

VI Sesja Rady Gminy Dominowo w dniu 23 września 2024 roku. 

Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury i Biblioteki Publicznej w Dominowie. 

Obrady rozpoczęto 23 września 2024 o godz. 18:30, a zakończono o godz. 19:32 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków 

Obecni: 

1. Tomasz Adaszak 

2. Halina Dziwińska 

3. Marek Gierałka 

4. Ilona Górka 

5. Leszek Gramza 

6. Beata Helińska 

7. Marek Kaleta 

8. Przemysław Kurpik 

9. Marcin Morawiec 

10. Krzysztof Nowaczyk 

11. Rafał Piszczatowski 

12. Katarzyna Pogorzelska 

13. Szymon Roszyk 

14. Paweł Urbanowicz 

15. Aleksandra Zgórecka 

 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady otwierając VI sesję Rady Gminy Dominowo powitał wszystkich 

zebranych na sali i stwierdziła, że w momencie otwarcia sesji na sali jest obecnych 13 radnych, 

co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. Ponadto powitał nowo 

wybranych sołtysów wymieniając ich z imienia i nazwiska. 

Ponadto podziękował sołtysom, którzy nie zostali wybrani na następną kadencję. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że obrady sesji są nagrywane w programie e-Sesja, a 

transmisja obrad odbywa się online. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon 

Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Marcin Morawiec 

 

III. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji: 

 1. Protokół nr 5 z dnia 26 lipca 2024 roku. 

Przewodniczący Rady zaproponował radnym przyjęcie protokołu z ostatniej sesji bez 

odczytywania. 

Głosowano w sprawie 

Protokół nr 5 z dnia 26 lipca 2024 roku, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon 

Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Marcin Morawiec 
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IV. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył w dożynkach 

powiatowo-gminnych w Zaniemyślu i w kilku zebraniach sołeckich 

V. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza związanych z 

wykonywaniem uchwał Rady. 

Na wstępie Wójt podziękował sołtysom, którzy nie zostali wybrani na następną kadencję. 

Jednocześnie poinformował, że z nowymi sołtysami musi się spotkać. 

Wójt Gminy poinformował zebranych o następujących sprawach: 

– realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji; 

– wydanych zarządzeń, w tym w następujących sprawach: upoważnień dla pracowników 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dominowie, wyboru sołtysów i rad sołeckich, 

zmian w budżecie, zmian stawek za wynajem sal lekcyjnych, zmian kadrowych w 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz w składzie Zespołu 

Interdyscyplinarnego;   

– ogłoszonych przetargów, w tym na przebudowę drogi z FOGR-u, renowację cmentarza, 

budowę sieci wodociągowo-kanalizacyjnej, przebudowę dróg, wymianę oświetlenia, 

– przystąpieniu do sporządzenia projektu organizacji ruchu, w tym dokonania zmian 

lokalizacji przystanków autobusowych, 

– trwających inwestycjach, w tym termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Gieczu i w 

świetlicy w Murzynowie Kościelnym, pracach przy budowie hali sportowej w Gieczu, 

budowie sieci wodociągowej (jest na ostatnim etapie, który ma na celu połączenie 

wszystkich trzech stacji uzdatniania wody), realizacji projektu ekologicznego 

realizowanego przez Szkołę Podstawową w Dominowie. 

Ponadto podziękował wszystkim osobom, którzy pomagali przy organizacji tegorocznych 

dożynek oraz rajdu rowerowego. 

 

VI. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dominowo na rok 2024. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dominowo na rok 2024, 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon 

Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Marcin Morawiec 

 2. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dominowo na 

lata 2024-2036. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dominowo na lata 2024-

2036, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon 

Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Marcin Morawiec 

 3. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność Gminy 

Dominowo nieruchomości położonej w Zberkach. 
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W tym miejscu Wójt wyjaśnił, że przedmiotem uchwały są dwie działki o powierzchni 4441 

metrów. Wizualnie jest to centrum Zberek między tą drogą, która jest w tej chwili zamknięta, w 

uproszczeniu między blokami. Są to tereny zielone, które będzie można w przyszłóści 

zagospodarować. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność Gminy Dominowo 

nieruchomości położonej w Zberkach, 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Paweł 

Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Szymon Roszyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Marcin Morawiec 

 4. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego na zadanie: 

„Przebudowa chodnika przy drodze powiatowej nr 3664P w Dominowie”. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego na zadanie: 

„Przebudowa chodnika przy drodze powiatowej nr 3664P w Dominowie”, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon 

Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Marcin Morawiec 

 5.  Uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w 

spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

Dominowo i jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Dominowo i 

jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w 

których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon 

Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Marcin Morawiec 

 6.  Uchwała zmieniająca uchwałę  w sprawie  ustalenia wysokości opłat w Żłobku 

DOMINIONKI w Dominowie. 
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Głosowano w sprawie 

Uchwała Nr VI.6.2024 Rady Gminy Dominowo z dnia 23 września 2024 roku zmieniająca 

uchwałę  w sprawie  ustalenia wysokości opłat w Żłobku Dominionki w Dominowie. 

W tym miejscu Wójt Gminy wyjaśnił, że rodzice otrzymają dopłatę na każde dziecko w żłobku z 

budżetu Państwa kwotę 1.500,00 zł. 

Stą istnieje konieczność ustalenia nowej kwoty odpłatności za pobyt dziecka w żłobku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, 

Przemysław Kurpik, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon 

Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Adaszak, Marcin Morawiec 

 

VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

        Brak 

VIII. Interpelacje i zapytania radnych. 

         Brak 

IX. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady poinformował zebranych o spotkaniu z przedstawicielką lekarza 

rodzinnego z panią Katarzyną Włodarczyk, która stwierdziła że ośrodek działa dobrze. 

Wspomniał, że pani Włodarczyk wyjaśniła, że grupa korzystających z usług ośrodka zdrowia jest 

mała i nie ma potrzeby zwiększenia liczby lekarzy. Przewodniczący dodał, że odniósł  na tym 

spotkaniu niedobre wrażenie, gdyż jego zdaniem zbyt lekceważąco pani Włodarczyk podeszła do 

sprawy.   
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Nadto poinformował o spotkaniu z Markiem Ziętym naczelnikiem wydziału ruchu drogowego, 

dotyczącym bezpieczeństwa na drogach w Gminie Dominowo. Zauważył, Gmina Dominowo jest 

Gminą najbezpieczniejszą w Powiecie. 

Radna Halina Dziwińska wróciła do sprawy spotkania z przedstawicielką lekarza rodzinnego. 

Zauważyła, że zasadniczo przewijał się na tym spotkaniu wątek braku lekarzy. 

Radny Marek Kaleta poruszył sprawę biegających bez opieki psów po wsi w Dzierżnica. Psy 

wbiegają pod autobus, jest ich czasem kilkanaście. Jest to bardzo niebezpieczne dla dzieci. 

Poprosił o interwencję w tej sprawie przez nowo wybraną Panią sołtys. 

Ponadto zwrócił uwagę, że jeden z mieszkańców na rogu ulic Słonecznej i Kwiatowej w 

Dominowie zrobił sobie kompostownik a w zasadzie śmietnik. Poprosił o interwencję w tej 

sprawie Wójta. Nadto poprosił Pana Sekretarza o interwencję w sprawie suchych drzew w parku 

w Chłapowie. 

Radna Beata Helińska poruszyła następujące sprawy: 

– konieczność usytuowania koszy na śmieci wzdłuż ulicy Średzkiej, 

– konieczność posprzątania chodnika przy ww. ulicy oraz przy domu nauczyciela, po 

prawej stronie czyli po drugiej stronie GOK, 

– namalowania oznakowań poziomych na drogach powiatowych, 

– nadal istniejącego starego oświetlenia przy wjeździe do ulicy Leśnej (na skrzyżowaniu). 

Przewodniczący Rady poruszył także sprawę dróg osiedlowych przebiegający na terenie Gminy 

Dominowo. Tych dróg jest bardzo dużo i żeby Gmina je przejęła to wiązałoby się z kosztami w 

granicach 50 milionów złotych. Wiąże się to przede wszystkim z utrzymaniem tych dróg. Gminy 

po prostu nie stać na przejęcie tych dróg. Jest to przykra informacja dla właścicieli tych dróg, ale 

takie w tej chwili są realia. 

Jednocześnie poinformował, że sołtysi mają przed sobą papierowe wersje uchwał Rady i mają w 

ten sposób możliwość zapoznania się z ich treścią. 

Radna Halina Dziwińska stwierdziła, że w jej ocenie należy w pierwszej kolejności remontować 

drogi gminne. 

Ola Szymborowicz sołtys z Bagrowa  poruszyła sprawę drogi biegnącej koło posesji pana 

Korczyka, gdyż jeździ się tam po prywatnych polach. 

Wójt Gminy wyjaśnić, że problem ten był zgłoszony na zebraniu wiejskim i należy tam ustalić 

szerokość pasa drogowego, szerokość tej drogi. Po tych ustaleniach będą podjęte stosowne kroki. 
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Przewodniczący Rady poruszył sprawę niebezpiecznego miejsca w miejscowości Dzierżnica. 

Można tam wjechać z drogi do rowu. Prosił o interwencję w tej sprawie. 

Jednocześnie zauważył, że swoje prywatne światełka odblaskowe zawiózł do pani Szuby 

jednakże nie ma wiedzy czy światełka te są zainstalowane.  

  

X. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady, wobec wyczerpania porządku obrad zakończył obrady sesji. 

 

 

  

                                                                                                            Przewodniczący 

                                                                                                      Rada Gminy Dominowo 

                                                                                                            Marek Gierałka 

Przygotował: admin.1059.1286 Zofia Szymanek 

 

 

 


